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Unjárgga gielda 
Nesseby kommune  

Møteinnkalling 

 

Utvalg: Ovdagoddi/Formannskapet 

Møtested: Kommunestyresalen, Nesseby rådhus 

Dato: 11.03.2014 

Tid: 08:30 

 
 

 

Forfall meldes snarest til Servicekontoret på tlf 40 44 05 00 eller e-post 

sentralbordnby@nesseby.kommune.no.  

 

Varamedlemmer møter kun ved spesiell innkalling. 
 

 
 

Innkalling er sendt til:   

Navn Funksjon Representerer 

   

   

Knut Store 

Oddvar Betten 

Hanne Iversen 

Tor Gunnar Henriksen 

Jarle Andreassen 

Magnhild Mathisen 

Jan Hansen 

Ina Kristine Store 

Linn Jeanne Muotka 

Marit Kjerstad 

Tone Lise Roska 

Anja Noste  

Siv Annie Mathisen 

Torgeir Olsen 

Leder 

Nestleder 

Medlem 

Medlem 

Medlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Varangerbotn, 03. mars 2014   

 

 

 

Oddvar Betten 

varaordfører 

A 

SV 

A 

H 

FRP 

A 

A 

A 

SV 

TVP 

H 

SFP 

SFP 

FRP 
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Saksnr Innhold 

PS 8/14 Godkjenning av innkalling og saksliste 

PS 9/14 Referater 

RS 4/14 Vedr. kommunale avgifter for eiendommen gnr. 11, bnr. 143 

RS 5/14 Angående fem kilometerssonen i Finnmark. Vedlagt følger betenkningen fra adv. 

firma Hjort. 

RS 6/14 Søknad om reduserte kommunale avgifter - Anna Marit Persen, Sirdagoppe 

RS 7/14 Vedr. fritak av kommunale avgifter for gnr. 12, bnr. 1, fnr. 29 - Duojariid Dallu A/L 

RS 8/14 kontrollrapport 2013 vedrørende skatteoppkreverfunksjonen 

PS 10/14 Villa Arctic AS - søknad om oppdrettslokalitet - Latvika 2 

PS 11/14 Vann og Muggskader på museet 

PS 12/14 Jan Øystein Dervo - Søknad om støtte til deltakelse i Finnmarksløpet 2014 1000 km 

PS 13/14 Bente Levorsen - Søknad om støtte til deltakelse i Finnmarksløpet 2014 500km 

PS 14/14 Høring - Nye kraftledninger på Varangerhalvøya 
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PS 8/14 Godkjenning av innkalling og saksliste 
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PS 9/14 Referater 

RS 4/14 Vedr. kommunale avgifter for eiendommen gnr. 11, bnr. 143 

RS 5/14 Angående fem kilometerssonen i Finnmark. Vedlagt følger betenkningen fra adv. firma Hjort. 

RS 6/14 Søknad om reduserte kommunale avgifter - Anna Marit Persen, Sirdagoppe 

RS 7/14 Vedr. fritak av kommunale avgifter for gnr. 12, bnr. 1, fnr. 29 - Duojariid Dallu A/L 

RS 8/14 kontrollrapport 2013 vedrørende skatteoppkreverfunksjonen 
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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Teknisk 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

18.02.2014 

2012/448-0 / 

U43 

  Oddleif Nilsen 

40 44 05 27 

oddleif.nilsen@nesseby.k

ommune.no 

 
 

Lávdegoddi/Utvalg Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 10/14 11.03.2014 

   

   

   

   

   

 

 

Villa Arctic AS - søknad om oppdrettslokalitet - Latvika 2 

Administrasjonens innstilling 

I hht. vedtatt kystsoneplan anbefales det at Villa Arctic AS gis tillatelse til etablering av 

oppdrettslokalitet – Latvika 2, jfr. Søknad av 19.08.2013 

 

Omsøkte lokalitet ligger i et område som i kystsoneplanen, vedtatt i 2011, er regulert til  

akvakulturvirksomhet.  Søknaden er dermed i tråd med kommunens araldel. 

 

Nesseby kommune ber Fylkeskommunen å nøye vurdere innspill fra sektormyndighetene og 

høringsuttalelsene i saken før endelig vedtak kan fattes. 

 

Nesseby kommune forutsetter et nært samarbeid med Villa Arctic AS om lokal rekruttering og 

annen næringsutvikling. 

 

 

 

Bakgrunn for saken 

Villa Arctic AS søker om oppdrettslokalitet vest for Naskholmen med en maksimal tillatt 

biomasse på 3.600 tonn. I kommunens kystsoneplan, vedtatt i 2011, er området avsatt til 

akvakultur. 

 

Søknaden har vært til offentlig ettersyn på kommunens hjemmeside og kunngjort i 

Lysningsbladet, Finnmarken og Sagat. 

 

Det er innkommet følgende høringsuttalelser: 

Unjárgga Sámiid Searvi 
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- USS viser til at det ved tildeling av lokalitet for fiskeoppdrett, må ta hensyn til 

naturgrunnlaget for samisk kultur, hvilket i vår kommune også omfatter fjordfiske. 

 

Sørsiden Tabernakelforening 

- Det vises til at lokaliteten ligger 3,8 km. fra Nyelva, som er lakseførende vassdrag. 

- Anlegget vil bli plassert i et svært fiskerikt område som benyttes både av 

lokalbefolkningen og yrkesfiskere 

- Gyteplass for kysttorsken 

- Faren for fiskerømminger/lus 

- Tror ikke på flere arbeidsplasser i kommunen 

 

Naturvernforbundet i Tana og Varanger 

- Anlegget plassert nær lakseførende elv. 

- Plassert i et område der lokale fiskere har fått gode fangster de siste årene. 

- Økt problem med rømt oppdrettslaks 

 

Tana og Omegn Sjølakseforening 

- Sjølaksefiskere fortrenges av oppdrettsanlegg 

- Ligger for nært Nyelv som lakseførende elv 

- Økt fare for rømminger og genetisk innblanding i villaksen 

- Det må kreves oppdrett i lukket anlegg i 2014. 

 

Odd Olaisen 

- Søknaden må avvises pga. mangler. Det vises til bl.a. til at søker mener det ikke er behov 

for konsekvensutredning. 

- Lokaliteten befinner seg for en stor del med meget gode fiskeplasser og lokalisert midt 

oppe i de beste plassene for kongekrabbe 

- Lokaliteten ligger i et terskelområde. 

 

Nesseby Fiskarlag 

- Støtter uttalelsen til Odd Olaisen 

 

 

Fylkesmannen i Finnmark, Miljøvernavd. 

- Undersøkelser viser at det er en sammenheng mellom oppdrettsaktiviteten i en region og 

rømt oppdrettsfisk i nærliggende elver.  Økt fortetning og økt biomasse vil gi økt 

sannsynlighet for høyere innslag av oppdrettsfisk i elvene, og på sikt genetisk 

innblanding i ville laksebestander. 

- Det er flere vassdrag i nærheten som vil kunne bli påvirket, Nyelv, Vesterelv, 

Bergebyelva og Vestre Jakobselv.  Vestre Jakobselv har status som nasjonalt 

laksevassdrag og etablering av nye lokaliteter skal skje minst 5 km. fra vassdragets 

munning. 

- Etablering nærmere enn 30 km. fra områder som er særlig viktige for anadrom laksefisk 

må vurderes nøye. 

 

Sametinget  

- Registrerer at det er stor motstand lokalt 

- Mener det bør tas hensyn til naturgrunnlaget for samisk kultur og at medvirkning fra 

samiske interesser vektlegges i avgjørelsen. 

- Sametinget viser til at kommunens arealplan er vedtatt ut fra den gamle plan- og 

bygningsloven.  De ber allikevel kommunen ta hensyn til den nye plan- og 

bygningsloven som trådte i kraft i 2009, der det står at en skal ”gjennom planlegging 
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sikre naturgrunnlaget for samisk kultur, næringsutøvelse og samfunnsliv” og videre ”at 

en bør legge til rette for tradisjonell kunnskap om og bruk av området til grunn for 

planer.  Samt å iverksette aktive tiltak for å sikre reell medvirkning hvor informert 

samtykke fra direkte samiske interesser og lokalsamfunn”. 

- ”Sametinget vil, på bakgrunn av lovverk og konensjoner som nevnt ovenfor, og ikke  

minst av hensyn til eksisterende interesser fra sjøsamisk hold, oppfordre til at det søkte 

området for akvakultur i Latvika ikke opprettes” 

 

 

Sørsiden Bygdelag 

- Viser til at det er avvik i kartene til Nesseby kommune og Fylkesmannen i Finnmark 

- Viser til at det finnes annen/bruk interesser i området 

- Grunneiere på land ikke kontaktet 

- Anlegget ligger i blanksonen mellom fyrlyktene mellom storskjæret ved Byluft og 

Veines 

- Anlegget blir liggende midt i innseilinga til kommunens dypvannskai og innseilinga til 

Grasbakken. 

- Dårlig vannutskifting under anlegget, anlegget plassert i en ”gryte”.  Stor fare for 

forurensing. 

- Varangerfjorden en terskelfjord 

- Anlegget blir plassert i et svært fiskerikt område 

- Gyteplass for kysttorsken 

- Anlegget plasseres 3 km. fra lakseførende vassdrag – Nyelva 

 

Sørsiden Bygdelag avslutter med at ”Et lite mindretall av Sørsiden bygdelag er for dette 

oppdrettsanlegget med begrunnelse arbeidsplasser i kommunen”. 

 

 

Når det gjelder behandling av søknaden kan følgende opplyses: 

 

Nesseby kommune skal uttale seg om søknaden er i tråd med gjeldende arealplan og eventuelle 

andre komunale interesser. 

 

Fylkesmannen er forurensingsmyndighet og kan gi utslippstillatelse.  Dette handler om utslipp 

av for og fiskeavføring, samt vilkår om avfallshåndtering og bruk  I tillegg skal de avgjøre om 

lokaliseringen er miljømessig forsvarlig. 

 

Fiskeri direktoratet skal uttale seg om eventuelle ulemper for fiskerinæringen og påvirkning på 

fiskeressurser. 

 

Mattilsynet skal ivareta smittevern og dyrevelferd og Kystverket skal sikre trafikken til sjøs. 

 

Fylkeskommunen avgjør om tillatelse kan gis. 

 

Vurderinger 

Det er flere statlige sektormyndigheter som i tillegg til kommunen skal behandle søknaden.  

Kommunens rolle er som planmyndighet, kun å uttale seg om søknaden er i tråd med 

kommuneplanens arealdel.  Kommuneplanens arealdel er blitt til gjennom  en lang grundig 

prosess, hvor alle berørte parter har fått anledning til å uttale seg.  Lokale hensyn er også vurdert 

i planprosessen, bl.a. gjennom folkemøter og høringer.   
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Det er Fylkeskommunen som fatter endelig vedtak i saken, etter nøye å ha vurdert uttalelser og 

høringer. 

 

Som nevnt under ”merknader” er den omsøkte lokalitet plassert i et område som er regulert til 

akvakultur.  Kommunens arealplan ble sist revidert i 2011 etter en omfattende planprosess, der 

man bl.a. vedtok å fjerne akvakulturområdene på nordsiden av fjorden.  I områder som er avsatt 

til akvakultur er oppdrettsnæringen gitt en eksklusiv rett til å utnytte et definert sjøareal, hvor de 

kan fortrenge andre brukere, som fiskere, og gi ulemper for bl.a. naboer og turistvirksomheter. 

 

I høringsuttalelser som er innkommet hevdes det bl.a. at lokaliteten er for en stor del er plassert 

på fiskefelter.  Da den første kystsoneplanen ble vedtatt i 2004 ble området utpekt av Nesseby 

Fiskarlag til akvakulturområde.  Da arealplanen sist ble behandlet, i 2011, var det ingen 

innsigelser eller motforestillinger på det omsøkte akvakulturområdet.  

 

En har ellers følgende merknader til uttalelsene: 

 

Sametinget viser til at den nye Plan- og Bygningsloven har andre retningslinjer enn den gamle 

mht. samisk næringsutøvelse og samfunnsliv. 

Ved en revidering av arealplan/kystsoneplan vil dette bli tatt hensyn til. 

 

Avvik mellom kommunens kart og Fylkesmannens kart: 

Det skal i utgangspunktet ikke være noe avvik. Dette skal ikke ha noen betydning da anlegget er 

plassert innenfor område som er avsatt til akvakultur.  Fortøyningene vil imidlertid gå utenfor 

området. 

 

Forurensing under anlegget/merdene 

Forurensingsregelverket tillater til dels betydelig miljøpåvirkning på sjøbunnen inntil 500-1000 

meter fra anleggene.  Utslippstillatelse behandles av Fylkesmannen. 

 

Anlegget blir plassert i et svært fiskerikt område 

Dersom dette viser seg å være riktig og dette området er meget viktig for fiskeriene, må dette tas 

opp til vurdering ved en revidering av kystsoneplanen. 

 

Ligger for nært lakseførende elv 

Det har vært praktisert slik at anlegg ikke kan plasseres nærmere enn 5 km. fra ”Nasjonalt 

Laksevassdrag”.  Nyelv har ikke status som et Nasjonalt Laksevassdrag.  Nærmeste nasjonale 

laksevassdrag er Vestre Jakobselv. 

 

Sperrer for innseiling til dypvannskai og Grasbakken 

Dette ble vurdert under behandling av kystsoneplanen i 2004.  Som følge av dette ble 

akvakulturområdet redusert. 

 

Ligger i blanksone mellom fyrlykter 

Dette er avklart med Kystverket som evt. kan omskjerme lyktene for ikke å gi misvisende 

informasjon til sjøfarende. 

 

Fra rådmannens side må en derfor uttale seg i hht. gjeldende arealplan og anbefale at søknaden 

innvilges. 
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Mulige alternative løsninger og konsekvenser 

Dersom formannskapet vektlegger de nye opplysningene fra Odd Olaissen/Nesseby Fiskarlag 

vedr. fiskefelter m.m. eller anser noen av de andre merknader som viktige, kan formannskapet 

anbefale å avslå søknaden.  I og med at kommunens arealplan er vedtatt av kommunestyret, må 

et eventuelt forslag til avslag videresendes kommunestyret til behandling. 
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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Teknisk 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

10.12.2013 

2013/1037-0 /  

  Oddleif Nilsen 

40 44 05 22 

oddleif.nilsen@nesseby.k

ommune.no 

 
 

Lávdegoddi/Utvalg Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 11/14 11.03.2014 

Gielddastivra/Kommunestyret  10.04.2014 

   

   

   

   

 

 

Vann- og muggskader på museet 

Administrasjonens innstilling 

1. Plan og Utvikling får en bevilgning på inntil kr. 300.000 til utbedring av vann- og 

muggskader på museet samt utskifting av dampbefukter. 

 

2. Beløpet dekkes over disposisjonsfondet. 
 

 

Bakgrunn for saken 

I oktober ifjor ble det avdekket vann- og muggskader i veggen på kantina og en av 

utstillingssalene på museet.  Det ble også avdekket lekkasjer fra taket over utstillingssalen. 

 

For å unngå stengning av ble det, etter avtale med teknisk virksomhet, satt i gang akutte tiltak 

med å rive innervegger i kantina for å fjerne fuktig isolasjon og tørke veggene.  Det ble også 

foretatt midlertidige reparasjoner på tak.  En unngikk dermed å stenge kantina.  Dette arbeidet 

ble kom på ca. kr. 55.000 og ble dekket over PLU`s driftsbudsjett for 2013. 

 

Arbeidet ble utført av museets egen prosjektarbeider samt kommunens vaktmestere.  Iflg. 

rapportene fra museets prosjektarbeider er årsaken til skadene vanngjennomtregning fra 

ytterveggene samt dårlig arbeid med takkonstruksjonen. 

 

Når det gjelder utstillingssalen gjorde PLU en avtale med museets prosjektarbeider om at 

utbedringene skulle foretas i løpt av febr./mars i år.  For å få arbeidet gjort så snart og rimelig 

som mulig, ble det gjort avtale med museet om at PLU skulle dekke lønnskostnader og 

materialkostnader til de akutte reparasjonene.  Museets prosjektarbeider har utearbeidet et 

kostnadsoverslag på restaureringen samt innhentet tilbud på utvendig arbeid.  I skrivende stund 

er det innvendige nesten fullført.  Det utvendige arbeidet vil bli utført i løpet av 

våren/sommeren. 
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Det utvendige arbeidet vedrører fjerning av masse på yttersiden av leca-veggene, legge på  

Isodren-plater og fiberduk.  Det skal videre graves gummimatter som skal føre vannet ut fra 

veggen samt settes ned en dreneringsslange. 

 

Kostnadene for innvendig arbeider i utstillingssalen er beregnet som følger: 

Arbeid 5 uker a kr. 10.000    kr.  50.000 

Materialer: gipsplater, glava, dampsperre, 

lekter, transport m.m.     kr.  20.299 

Sum       kr.  70.299 

 

Utvendig arbeider: 

Gravemaskinarbid/innleid maskin   kr.  32.800 

Fagarbeider fra museet    kr.  10.000 

Materialkostnader     kr.  35.032 

Sum       kr.  77.832 

 

I desember ble det oppdaget feil i klimaanlegget ved museet.  Det ble registert uheldige nivåer 

av fuktighet i lufta,  Dette førte bl.a. til ising i kjølemagasinet.  Museet påpekte viktigheten av å 

ha riktig temperatur og fuktighet mht. gjenstandene som oppbevares i magasin og basisutstilling. 

Det viste seg ikke mulig å reparere dambefukteren og det ble innhentet tilbud på utskifting av 

dampbefukteren. 

 

Tilbudet fra Nord-Klima AS var på kr. 92.071 inkl. mva.  I dette inngikk ikke rørlegger- og 

el.arbeid.  Dette arbeidet er bestilt gjennomført i løpet av mars måned. 

 

Totalkostnadene for reparasjoner i museet beregnes som følger: 

 

Innvendig arbeid ustillingssal   kr.  70.299 

Utvendig arbeid      kr.  77.832 

Utskifting av dampbefukter    kr.  92.071 

Rørlegger/elektriker- uforutsette kostnader  kr.  59.798 

Sum       kr. 300.000 

 

Vurderinger 

 

Dette er utforutsette kostnader som ikke er budsjettert og vil føre til økt overforbruk for Plan- og 

Utvikling.  Det foreslås derfor at inntil kr. 300.000 dekkes av disposisjonsfondet. 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 
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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Rådmannens stab 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

25.02.2014 

2014/237-0 / 

223 

  Britt Inger Olsen 

40 44 05 04 

britt-

inger.olsen@nesseby.kom

mune.no 

 

 

Lávdegoddi/Utvalg Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 12/14 11.03.2014 

   

   

   

   

   

 

 

Jan Øystein Dervo - Søknad om støtte til deltakelse i Finnmarksløpet 2014 1000 km 

Administrasjonens innstilling 

 

Alt. 1: 

 

1. Nesseby kommune sponser Jan Øystein Dervos deltakelse i Finnmarksløpet 2014 med kr 10 000,- som 

skal dekke startkontingent i 1000 km klassen. 

 

2. Beløpet belastes ”Etter formannskapets bestemmelse” konto 147.000.40011. 

 

Alt. 2: 

 

1. Nesseby kommune sponser Jan Øystein Dervos deltakelse i Finnmarksløpet 2014 med kr 5 000,- som 

tilsvarer halve startkontingenten i 1000 km klassen. 

 

2. Beløpet belastes ”Etter formannskapets bestemmelse” konto 147.000.40011. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bakgrunn for saken 

 

Jan Øystein Dervo er en av kommunens 2 deltakere i Finnmarksløpet 2014.  Han skal delta i den lengste distansen, 

1000 km, og søker Nesseby kommune om sponsorstøtte. 

 

Dervo skriver i søknad av 19.02.2014 følgende: 

 

”Jeg vil med dette søke støtte/sponsormidler for å delta på FL 2014 1000 km. Mitt budsjett ligger på 40 000,- 
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kr, hvor av 10 000,- kr er startkontigent. 

I tillegg kommer jo drivstoffutgifter, overnatting/mat for mine handlere som skal følge meg, hundefòr etc. 

Jeg vil vise fram Nesseby kommune på en god måte og ønsker derfor å få låne vimpel/flagg med Nesseby 

Kommune våpen på, og dette ønsker jeg å gjøre uavhengig om jeg blir sponset eller ikke. Vi trives godt her i 

Bergeby(Nesseby), og ønsker å vise dette fram for andre.” 

 

 

 

 

 

 

Vurderinger 

 

Nesseby kommune har en gang tidligere fått søknad om sponsing i forbindelse med Finnmarksløpet, i 2012.  Den 

gang innvilget formannskapet hele startkontingenten som da lød på kr 4 500,- i 500 km klassen.  I 1 000 km klassen 

har vi aldri fått søknad tidligere. 

 

Deltakelse i Finnmarksløpet har veldig god reklameverdi for Nesseby kommune gjennom den gode 

mediedekningen løpet har fått med årene. 

 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 

 

Søknaden avslås. 
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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Rådmannens stab 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

25.02.2014 

2014/239-0 / 

223 

  Britt Inger Olsen 

40 44 05 04 

britt-

inger.olsen@nesseby.kom

mune.no 

 

 

Lávdegoddi/Utvalg Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 13/14 11.03.2014 

   

   

   

   

   

 

 

Bente Levorsen - Søknad om støtte til deltakelse i Finnmarksløpet 2014 500km 

Administrasjonens innstilling 

 

Alt. 1: 

 

3. Nesseby kommune sponser Bente Levorsens deltakelse i Finnmarksløpet 2014 med kr 5 000,- som skal 

dekke startkontingent i 500 km klassen. 

 

4. Beløpet belastes ”Etter formannskapets bestemmelse” konto 147.000.40011. 

 

Alt. 2: 

 

3. Nesseby kommune sponser Bente Levorsens deltakelse i Finnmarksløpet 2014 med kr 2 500,- som 

tilsvarer halve startkontingenten i 500 km klassen. 

 

4. Beløpet belastes ”Etter formannskapets bestemmelse” konto 147.000.40011. 

 

 

 

 

 

 

 

Bakgrunn for saken 

 

Bente Levorsen er en av kommunens 2 deltakere i Finnmarksløpet 2014.  Hun skal delta i 500 km distansen, og 

søker Nesseby kommune om sponsorstøtte. 

 

Levorsen skriver i søknad av 19.02.2014 følgende: 

 

”Jeg søker herved om støtte fra min hjemkommune om ett bidrag til min deltakelse i mitt 4. 

Finnmarksløp. Jeg har som første kvinnelige deltaker i 1987 en lang erfaring med hundekjøring og 
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resultatene viser stadig bedre resultater. Jeg kom på en fin 6. plass i 2012. I 2013 ble jeg dessverre 

syk og kunne ikke delta. 

I tillegg til Finnmarksløpet har jeg deltatt i mange andre løp med bra resultater. I februar d.å. deltok 

jeg i Sveriges lengste langdistanseløp TobaccoTrail på 30 mil og som også er SM. Der tok jeg en fin 

2.plass og i tillegg fikk jeg pris for beste hundestell, en pris som henger veldig høyt blant 

hundekjørere og veterinærer. Forrige helg gikk våres lokale løp Bergebyløpet av stabelen. Jeg lånte 

mine hunder til en venninne og hun klarte en fin 2. plass. Det viser at hundene er i god form. 

Jeg har nå blitt 60 år og tenker at dette kanskje blir mitt siste Finnmarksløp og jeg har veldig lyst til å 

slutte med flagget høyt oppe. Satser sterkt på en pallplass men som i all anna idrett så kan mye skje 

men jeg skal i hvertfall gjøre mitt beste. 

I år har jeg bestemt meg for å få utgiftene ned på minimumsnivå og har derfor ikke med meg 

campingvogn fra sjekkpunkt til sjekkpunkt men allikevel er kostnadene til dette løpet på en plass 

mellom 30-40.000,-. Ett bidrag fra kommunen , for eksempel dekning av startkontingenten på kr. 

5000,- ville være en kjærkommen gave. 

Om kommune ønsker det kan jeg gjerne bære kommunevåpenet med meg under løpet. 

Med ønske om en positiv behandling.” 

 

 

Vurderinger 

 

Bente Levorsen har en gang tidligere søkt om sponsing i forbindelse med Finnmarksløpet, i 2012.  Den gang 

innvilget formannskapet henne kr 4 500,-, som da tilsvarte hele startkontingenten i 500 km klassen. 

 

Deltakelse i Finnmarksløpet har veldig god reklameverdi for Nesseby kommune gjennom den gode 

mediedekningen løpet har fått med årene. 

 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 

 

Søknaden avslås. 
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Høring - Nye kraftledninger på Varangerhalvøya 

Administrasjonens innstilling 

 

Formannskapet i Nesseby kommune vurderer utbyggingen til å ha stor samfunnsmessig 

betydning og stiller seg positiv til utbygging av 132 kV linje fra Varangerbotn til Rákkocearro. 

 

Formannskapet har i tillegg følgende merknader til tiltaket: 

 

- I anleggsperioden må det inngås et nært samarbeid med reindriftsnæringen.  Det 

forutsettes at arbeidet i størst mulig utføres arbeid når reinen ikke beiter i området. 

 

- I anbudsutlysninger må det legges til rette for at lokale og regionale entreprenører i størst 

mulig grad kan delta. 

 
  

Bakgrunn for saken 

Varanger Kraft Vind AS fikk den 07.06.2010 anleggskonsesjon for Rákkocearro vindkraftverk 

ved Berlevåg.  I den forbindelse ønsker Varanger KraftNett AS å bygge ut kapasiteten på 

strekningen Varangerbotn - Berlevåg.  Det planlegges en ny132 kV kraftledning fra 

Varangerbotn til Rakkocearro, stort sett parallelt med den gamle linja på 66 kV.  Den gamle 

linja skal rives når den nye settes i drift. 

 

I planen inngår også en utvidelse av Varangerbotn Transformatorstasjon.  Dette vil skje innenfor 

det eksisterende stasjonsområdet. 

 

Varanger KraftNett AS har utarbeidet en konsekvensutredning for utbyggingen.  I og med at den 

nye kraftlinja erstatter eksisterende linje er det konkludert med at de negative konsekvensene 

ikke vil være betydelige.  Den negative påvirkningen vil antagelig bli størst i anleggsfasen 
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Virkninger for reindriften 

Det regnes som sikkert at en ny kraftledning påvirker reindriften negativt, men hvor stor 

effekten blir avhenger av ledningens plassering i terrenget, hvilken type sesongbeite som berøres 

og reinens grad av tamhet.  I driftsfasen er den nye ledningen er imidlertid vurderdt til ”intet” 

omfang og dermed ubetydelig konsekvens.  I anleggsfasen vil det bli brukt maskiner og 

helikopter, og det vil være relativt stor menneskelig aktivitet.  Dette kan forstyrre reinen. 

 

For reiselivet anses tiltaket ikke å komme i konflikt med eller påvikre negativt. 

For utmarksnæringen er en ikke kjent med at det er aktører som høster av utmarka til 

næringsvirksomhet, og da heller ikke i områdene det tiltaket skal foregå. 

 

Landbruk 

Kraftledningene vil ikke berører dyrket mark og konsekvensen vurderes om ubetydelig. 

 

Arealbruk 
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Den nye ledningen har et klausuleringbelte på 29 m, mens den gamle hadde 19 m.    I Nesseby 

kommune vil ledningen gå over LNF-områder uten bestemmelser om spredt boligbygging.  Ved 

Nyborgmoen tangerer ledningen et område for spredt ervervsbebyggelse.  De negative 

konsekvensene vil være utbetydelige. 

 

Verneinteresser 

Det vil bli et ti meter bredere ryddebelte gjennom naturreservatet.  Innenfor Nesseby kommunes 

grenser går linja stort sett over myrområder og uproduktiv skog.  Konklusjonen er at det vil bli 

minimale endringer i inngrepsfrie naturområder. 

 

Elg og fugl 

At ryddebeltet for skog blir noe bredere, vurderes som positivt for beiteområdene for elg, da 

dette medfører økt oppslag av lauvkratt i elgens beitehøyde.  I områdene som har stort mangfold 

og tetthet av spurvefugl er dette trolig noe negativt.  Imidlertid vil den nye linja være høyere 

over terrenget, dette vil gi noe redusert kollisjonsfare med fugl. 

 

Flora og naturtyper 

Konsekvensene av tiltaket vurderes å bli ubetydelig. 

 

Elektromagnetiske felt 

Trasséen vil bli lagt slik at ingen bebyggelse eksponeres for magnetfelt over grenseverdien. 

 

Støy 

Støyen fra den nye linja vil bli omtrent som i dag. 

 

Forurensning 

Forurensning vil først og fremst kunne genereres i anleggsperioden.  Dette gjelder 

drivstoffrester, spillolje, plastemballasje m.m.  Kreosotimpregnerte master kan i driftsfasen avgi 

mindre konsentrasjoner av kreosot.  Dette kan avgi lukt på vann.  Tiltaket forventes å ha liten 

grad av påvirkning på aktuelle drikkevannskilder.  For Nesseby kommunes vedkommende vil 

linja ikke gå i nedslagsfeltet for noen av vannverkene til kommunen. 

 

Næringsliv og sysselsetting 

Det skal investeres ca. 270 millioner i forbindelse med utbyggingen.  Anleggsperioden anslås til 

2,5 – 3 år.  Det må antas at dette vil gi sysselsettingseffekt, økt omsetning for overnatting, 

service, handel m.m.  Andelen av verdiskapningen som skjer lokalt, vil være avhengig av 

kompetanse og kapasitet i entreprenørbransjen lokalt og regionalt. 

 

I driftsfasen antas det at tiltaket ikke vil føre til økt sysselsetting, da linja erstatter en 

eksisterende linje. 

 

Vurderinger 

Rådmannen vurderer det slik at det vil ha minimale negative konsekvenser å erstatte den gamle 

linja med en ny linje.  Den samfunnsmessige nytten vil være større enn de negative virkningene. 

 

I anleggstiden kan reindriften påvirkes av støy og menneskelig aktivitet.  Det må forutsettes at 

utbyggerne tar hensyn til reindriften og i størst mulig grad utfører arbeid i årstider reinene ikke 

oppholder seg i området. 

 

Det vil også være et ønske at mest mulig av verdiskapningen gjøres lokalt/regionalt.  Det bør 

derfor legges til rette for at lokale entreprenører kan delta i anbudskonkurransen.   
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En har for øvrig ingen merknader til tiltaket. 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 
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Unjárgga gielda 
Nesseby kommune  

Čoahkkingohčus 

 

Lávdegoddi: Ovdagoddi 

Čoahkkinbáiki: Gielddastivralatnja, Unjárgga ráĎĎevisti 

Dáhton: 11.03.2014 

Tii: 08:30 

 
 

 

DieĎit farggamusat bálvaluskantuvrii tlf. 404405 00 dahje e-poasta: 

sentralbord@nesseby.kommune.no jos it sáhte boahtit čoahkkimii.  
 

Várrelahtut bohtet čoahkkimii dušše jos sierra gohččuma ožžot. 
 

 

Gohčus lea sáddejuvvon 

čuovvovaččaide: 

  

Namma Doaibma Ovddasta 

   

Knut Store 

Oddvar Betten 

Hanne Iversen 

Tor Gunnar Henriksen 

Jarle Andreassen 

Magnhild Mathisen 

Jan Hansen 

Ina Kristine Store 

Linn Jeanne Muotka 

Marit Kjerstad 

Tone Lise Roska 

Anja Noste  

Siv Annie Mathisen 

Torgeir Olsen 

JoĎiheaddji 

Sadjásaš joĎiheaddji 

Miellahttu 

Miellahttu 

Miellahttu 

Várrelahttu 

Várrelahttu 

Várrelahttu 

Várrelahttu 

Várrelahttu 

Várrelahttu 

Várrelahttu 

Várrelahttu 

Várrelahttu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vuonnabahta, njukčamánu 03.b. 

2014   

 

 

 

Oddvar Betten 

várresátnejoĎiheaddji 

BB 

SGB 

BB 

Olg.B 

Ovd.B 

BB 

BB 

BB 

SGB 

BGL 

Olg.B 

SÁB 

SÁB 

Ovd.B 
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PÁ 8/14 Dohkkehit gohččuma ja áššelisttu 

PÁ 9/14 Referáhtat 

RS 4/14 Vedr. kommunale avgifter for eiendommen gnr. 11, bnr. 143 
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firma Hjort. 
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PÁ 11/14 Čáhce- ja guohpu vahágat museas 

PÁ 12/14 Jan Øystein Dervo – Ohcá ruhtadoarjaga searvat 2014 Finnmárkku beanavuodjin 

gilvvuide 1000 km 

PÁ 13/14 

 

PS 14/14 

  

  

 

 

Bente Levorsen - Ohcá ruhtadoarjaga searvat 2014 Finnmárkku beanavuodjin 

gilvvuide 500 km  

Gulaskuddan – OĎĎa fápmojoĎĎasiid Várjavuonsullui 
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PÁ 8/14 Dohkkehit gohččuma ja áššelisttu 



Side 4 av 19 

PÁ 9/14 Referahtat 

RS 4/14 Vedr. kommunale avgifter for eiendommen gnr. 11, bnr. 143 

RS 5/14 Angående fem kilometerssonen i Finnmark. Vedlagt følger betenkningen fra adv. firma Hjort. 

RS 6/14 Søknad om reduserte kommunale avgifter - Anna Marit Persen, Sirdagoppe 

RS 7/14 Vedr. fritak av kommunale avgifter for gnr. 12, bnr. 1, fnr. 29 - Duojariid Dallu A/L 

RS 8/14 kontrollrapport 2013 vedrørende skatteoppkreverfunksjonen 
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Villa Arctic AS – ohcá lobi ásahit guollebiebmanrusttega olggobeallái Návdesullo / Latvika 

2 

Hálddahus mearrádusevttohus 

Mearriduvvon riddoguovloplána vuoĎul rávvejuvvo Villa Arctic AS:ii addit lobi ásahit 

guollebiebmanrusttega olggobeallái Návdesullo – Latvika 2 , gč. ohcamuš beaiváduvvon  

19.08.2013 

 

Guovlu gos leat ohcan viiddidit guollebiebmanrusttega lea riddoguovloplánas mii mearriduvvui 

2011 ja guovlu lea várrejuvvon čáhcedikšundoibmii. Ohcan čuovvu dakko bokte gieldda 

areálaplána. 

 

Unjárgga gielda dáhttu Fylkkagieldda dárkilit árvvoštallat maid suorgeeiseválddit leat cealkán 

áššis  ja cealkámušat gulaskuddamis mat leat boahtán ovdal go loahpamearrádus dahkkojuvvo.  

 

Unjárgga gielda eaktuda Villa Arctic AS:ain lagaš ovttasbarggu báikkálaš bargoveaga háhkamis 

ja eará ealáhusovdáneamis.  

 

 

 

Bakgrunn for saken 

Villa Arctic AS søker om oppdrettslokalitet vest for Naskholmen med en maksimal tillatt 

biomasse på 3.600 tonn. I kommunens kystsoneplan, vedtatt i 2011, er området avsatt til 

akvakultur. 

 

Søknaden har vært til offentlig ettersyn på kommunens hjemmeside og kunngjort i 

Lysningsbladet, Finnmarken og Sagat. 

 

Det er innkommet følgende høringsuttalelser: 

Unjárgga Sámiid Searvi 
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- USS viser til at det ved tildeling av lokalitet for fiskeoppdrett, må ta hensyn til 

naturgrunnlaget for samisk kultur, hvilket i vår kommune også omfatter fjordfiske. 

 

Sørsiden Tabernakelforening 

- Det vises til at lokaliteten ligger 3,8 km. fra Nyelva, som er lakseførende vassdrag. 

- Anlegget vil bli plassert i et svært fiskerikt område som benyttes både av 

lokalbefolkningen og yrkesfiskere 

- Gyteplass for kysttorsken 

- Faren for fiskerømminger/lus 

- Tror ikke på flere arbeidsplasser i kommunen 

 

Naturvernforbundet i Tana og Varanger 

- Anlegget plassert nær lakseførende elv. 

- Plassert i et område der lokale fiskere har fått gode fangster de siste årene. 

- Økt problem med rømt oppdrettslaks 

 

Tana og Omegn Sjølakseforening 

- Sjølaksefiskere fortrenges av oppdrettsanlegg 

- Ligger for nært Nyelv som lakseførende elv 

- Økt fare for rømminger og genetisk innblanding i villaksen 

- Det må kreves oppdrett i lukket anlegg i 2014. 

 

Odd Olaisen 

- Søknaden må avvises pga. mangler. Det vises til bl.a. til at søker mener det ikke er behov 

for konsekvensutredning. 

- Lokaliteten befinner seg for en stor del med meget gode fiskeplasser og lokalisert midt 

oppe i de beste plassene for kongekrabbe 

- Lokaliteten ligger i et terskelområde. 

 

Nesseby Fiskarlag 

- Støtter uttalelsen til Odd Olaisen 

 

 

Fylkesmannen i Finnmark, Miljøvernavd. 

- Undersøkelser viser at det er en sammenheng mellom oppdrettsaktiviteten i en region og 

rømt oppdrettsfisk i nærliggende elver.  Økt fortetning og økt biomasse vil gi økt 

sannsynlighet for høyere innslag av oppdrettsfisk i elvene, og på sikt genetisk 

innblanding i ville laksebestander. 

- Det er flere vassdrag i nærheten som vil kunne bli påvirket, Nyelv, Vesterelv, 

Bergebyelva og Vestre Jakobselv.  Vestre Jakobselv har status som nasjonalt 

laksevassdrag og etablering av nye lokaliteter skal skje minst 5 km. fra vassdragets 

munning. 

- Etablering nærmere enn 30 km. fra områder som er særlig viktige for anadrom laksefisk 

må vurderes nøye. 

 

Sametinget  

- Registrerer at det er stor motstand lokalt 

- Mener det bør tas hensyn til naturgrunnlaget for samisk kultur og at medvirkning fra 

samiske interesser vektlegges i avgjørelsen. 

- Sametinget viser til at kommunens arealplan er vedtatt ut fra den gamle plan- og 

bygningsloven.  De ber allikevel kommunen ta hensyn til den nye plan- og 

bygningsloven som trådte i kraft i 2009, der det står at en skal ”gjennom planlegging 
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sikre naturgrunnlaget for samisk kultur, næringsutøvelse og samfunnsliv” og videre ”at 

en bør legge til rette for tradisjonell kunnskap om og bruk av området til grunn for 

planer.  Samt å iverksette aktive tiltak for å sikre reell medvirkning hvor informert 

samtykke fra direkte samiske interesser og lokalsamfunn”. 

- ”Sametinget vil, på bakgrunn av lovverk og konensjoner som nevnt ovenfor, og ikke  

minst av hensyn til eksisterende interesser fra sjøsamisk hold, oppfordre til at det søkte 

området for akvakultur i Latvika ikke opprettes” 

 

 

Sørsiden Bygdelag 

- Viser til at det er avvik i kartene til Nesseby kommune og Fylkesmannen i Finnmark 

- Viser til at det finnes annen/bruk interesser i området 

- Grunneiere på land ikke kontaktet 

- Anlegget ligger i blanksonen mellom fyrlyktene mellom storskjæret ved Byluft og 

Veines 

- Anlegget blir liggende midt i innseilinga til kommunens dypvannskai og innseilinga til 

Grasbakken. 

- Dårlig vannutskifting under anlegget, anlegget plassert i en ”gryte”.  Stor fare for 

forurensing. 

- Varangerfjorden en terskelfjord 

- Anlegget blir plassert i et svært fiskerikt område 

- Gyteplass for kysttorsken 

- Anlegget plasseres 3 km. fra lakseførende vassdrag – Nyelva 

 

Sørsiden Bygdelag avslutter med at ”Et lite mindretall av Sørsiden bygdelag er for dette 

oppdrettsanlegget med begrunnelse arbeidsplasser i kommunen”. 

 

 

Når det gjelder behandling av søknaden kan følgende opplyses: 

 

Nesseby kommune skal uttale seg om søknaden er i tråd med gjeldende arealplan og eventuelle 

andre komunale interesser. 

 

Fylkesmannen er forurensingsmyndighet og kan gi utslippstillatelse.  Dette handler om utslipp 

av for og fiskeavføring, samt vilkår om avfallshåndtering og bruk  I tillegg skal de avgjøre om 

lokaliseringen er miljømessig forsvarlig. 

 

Fiskeri direktoratet skal uttale seg om eventuelle ulemper for fiskerinæringen og påvirkning på 

fiskeressurser. 

 

Mattilsynet skal ivareta smittevern og dyrevelferd og Kystverket skal sikre trafikken til sjøs. 

 

Fylkeskommunen avgjør om tillatelse kan gis. 

 

Vurderinger 

Det er flere statlige sektormyndigheter som i tillegg til kommunen skal behandle søknaden.  

Kommunens rolle er som planmyndighet, kun å uttale seg om søknaden er i tråd med 

kommuneplanens arealdel.  Kommuneplanens arealdel er blitt til gjennom  en lang grundig 

prosess, hvor alle berørte parter har fått anledning til å uttale seg.  Lokale hensyn er også vurdert 

i planprosessen, bl.a. gjennom folkemøter og høringer.   
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Det er Fylkeskommunen som fatter endelig vedtak i saken, etter nøye å ha vurdert uttalelser og 

høringer. 

 

Som nevnt under ”merknader” er den omsøkte lokalitet plassert i et område som er regulert til 

akvakultur.  Kommunens arealplan ble sist revidert i 2011 etter en omfattende planprosess, der 

man bl.a. vedtok å fjerne akvakulturområdene på nordsiden av fjorden.  I områder som er avsatt 

til akvakultur er oppdrettsnæringen gitt en eksklusiv rett til å utnytte et definert sjøareal, hvor de 

kan fortrenge andre brukere, som fiskere, og gi ulemper for bl.a. naboer og turistvirksomheter. 

 

I høringsuttalelser som er innkommet hevdes det bl.a. at lokaliteten er for en stor del er plassert 

på fiskefelter.  Da den første kystsoneplanen ble vedtatt i 2004 ble området utpekt av Nesseby 

Fiskarlag til akvakulturområde.  Da arealplanen sist ble behandlet, i 2011, var det ingen 

innsigelser eller motforestillinger på det omsøkte akvakulturområdet.  

 

En har ellers følgende merknader til uttalelsene: 

 

Sametinget viser til at den nye Plan- og Bygningsloven har andre retningslinjer enn den gamle 

mht. samisk næringsutøvelse og samfunnsliv. 

Ved en revidering av arealplan/kystsoneplan vil dette bli tatt hensyn til. 

 

Avvik mellom kommunens kart og Fylkesmannens kart: 

Det skal i utgangspunktet ikke være noe avvik. Dette skal ikke ha noen betydning da anlegget er 

plassert innenfor område som er avsatt til akvakultur.  Fortøyningene vil imidlertid gå utenfor 

området. 

 

Forurensing under anlegget/merdene 

Forurensingsregelverket tillater til dels betydelig miljøpåvirkning på sjøbunnen inntil 500-1000 

meter fra anleggene.  Utslippstillatelse behandles av Fylkesmannen. 

 

Anlegget blir plassert i et svært fiskerikt område 

Dersom dette viser seg å være riktig og dette området er meget viktig for fiskeriene, må dette tas 

opp til vurdering ved en revidering av kystsoneplanen. 

 

Ligger for nært lakseførende elv 

Det har vært praktisert slik at anlegg ikke kan plasseres nærmere enn 5 km. fra ”Nasjonalt 

Laksevassdrag”.  Nyelv har ikke status som et Nasjonalt Laksevassdrag.  Nærmeste nasjonale 

laksevassdrag er Vestre Jakobselv. 

 

Sperrer for innseiling til dypvannskai og Grasbakken 

Dette ble vurdert under behandling av kystsoneplanen i 2004.  Som følge av dette ble 

akvakulturområdet redusert. 

 

Ligger i blanksone mellom fyrlykter 

Dette er avklart med Kystverket som evt. kan omskjerme lyktene for ikke å gi misvisende 

informasjon til sjøfarende. 

 

Fra rådmannens side må en derfor uttale seg i hht. gjeldende arealplan og anbefale at søknaden 

innvilges. 
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Mulige alternative løsninger og konsekvenser 

Dersom formannskapet vektlegger de nye opplysningene fra Odd Olaissen/Nesseby Fiskarlag 

vedr. fiskefelter m.m. eller anser noen av de andre merknader som viktige, kan formannskapet 

anbefale å avslå søknaden.  I og med at kommunens arealplan er vedtatt av kommunestyret, må 

et eventuelt forslag til avslag videresendes kommunestyret til behandling. 
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Čáhce- ja guohpa vahágat museas 

Hálddahusa mearrádusevttohus 

1. Plána ja Ovdánáhttin oažžu juolludeami gitta kr. 300.000 divvut čáhce- ja guohppun 

vahágiid museas ja oĎĎa áimmu láktadan mášiidna. 

 

2. Ruhtasubmi váldo háldenfoanddas gokčan dihte goluid. 
 

 

Bakgrunn for saken 

I oktober ifjor ble det avdekket vann- og muggskader i veggen på kantina og en av 

utstillingssalene på museet.  Det ble også avdekket lekkasjer fra taket over utstillingssalen. 

 

For å unngå stengning av ble det, etter avtale med teknisk virksomhet, satt i gang akutte tiltak 

med å rive innervegger i kantina for å fjerne fuktig isolasjon og tørke veggene.  Det ble også 

foretatt midlertidige reparasjoner på tak.  En unngikk dermed å stenge kantina.  Dette arbeidet 

ble kom på ca. kr. 55.000 og ble dekket over PLU`s driftsbudsjett for 2013. 

 

Arbeidet ble utført av museets egen prosjektarbeider samt kommunens vaktmestere.  Iflg. 

rapportene fra museets prosjektarbeider er årsaken til skadene vanngjennomtregning fra 

ytterveggene samt dårlig arbeid med takkonstruksjonen. 

 

Når det gjelder utstillingssalen gjorde PLU en avtale med museets prosjektarbeider om at 

utbedringene skulle foretas i løpt av febr./mars i år.  For å få arbeidet gjort så snart og rimelig 

som mulig, ble det gjort avtale med museet om at PLU skulle dekke lønnskostnader og 

materialkostnader til de akutte reparasjonene.  Museets prosjektarbeider har utearbeidet et 

kostnadsoverslag på restaureringen samt innhentet tilbud på utvendig arbeid.  I skrivende stund 

er det innvendige nesten fullført.  Det utvendige arbeidet vil bli utført i løpet av 

våren/sommeren. 
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Det utvendige arbeidet vedrører fjerning av masse på yttersiden av leca-veggene, legge på  

Isodren-plater og fiberduk.  Det skal videre graves gummimatter som skal føre vannet ut fra 

veggen samt settes ned en dreneringsslange. 

 

Kostnadene for innvendig arbeider i utstillingssalen er beregnet som følger: 

Arbeid 5 uker a kr. 10.000    kr.  50.000 

Materialer: gipsplater, glava, dampsperre, 

lekter, transport m.m.     kr.  20.299 

Sum       kr.  70.299 

 

Utvendig arbeider: 

Gravemaskinarbid/innleid maskin   kr.  32.800 

Fagarbeider fra museet    kr.  10.000 

Materialkostnader     kr.  35.032 

Sum       kr.  77.832 

 

I desember ble det oppdaget feil i klimaanlegget ved museet.  Det ble registert uheldige nivåer 

av fuktighet i lufta,  Dette førte bl.a. til ising i kjølemagasinet.  Museet påpekte viktigheten av å 

ha riktig temperatur og fuktighet mht. gjenstandene som oppbevares i magasin og basisutstilling. 

Det viste seg ikke mulig å reparere dambefukteren og det ble innhentet tilbud på utskifting av 

dampbefukteren. 

 

Tilbudet fra Nord-Klima AS var på kr. 92.071 inkl. mva.  I dette inngikk ikke rørlegger- og 

el.arbeid.  Dette arbeidet er bestilt gjennomført i løpet av mars måned. 

 

Totalkostnadene for reparasjoner i museet beregnes som følger: 

 

Innvendig arbeid ustillingssal   kr.  70.299 

Utvendig arbeid      kr.  77.832 

Utskifting av dampbefukter    kr.  92.071 

Rørlegger/elektriker- uforutsette kostnader  kr.  59.798 

Sum       kr. 300.000 

 

Vurderinger 

 

Dette er utforutsette kostnader som ikke er budsjettert og vil føre til økt overforbruk for Plan- og 

Utvikling.  Det foreslås derfor at inntil kr. 300.000 dekkes av disposisjonsfondet. 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 
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Jan Øystein Dervo – Ohcá ruhtadoarjaga searvat 2014 Finnmárku beanavuodjin gilvvuide 

1000 km 

Hálddahusa mearrádusevttohus 

 

Molssaeaktu. 1: 

 

1. Unjárgga gielda doarju Jan Øystein Dervo kr. 10 000,-  og oasálastá 2014 Finnmárkku beanavuodjin 

gilvvuin. Doarjja galgá gokčat vuolggamávssu 1000 km. Luohkkás.  

 

2. Supmi golloduvvo “ ovdagotti mearrádus vuoĎul” konto 147.000.40011. 

 

Molssaeaktu. 2: 

 

1. Unjárgga gielda doarju  Jan Øystein Dervo 5000 kr. go oasálastá 2014 Finnmárkku beanavuodjin gilvvuin. 

Doarjja gokčá beali vuolggamávssus 1000 km. luohkkás. 

 

2. Supmi golloduvvo ” ovdagotti mearrádusa vuoĎul” konto 147.000.40011. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bakgrunn for saken 

 

Jan Øystein Dervo er en av kommunens 2 deltakere i Finnmarksløpet 2014.  Han skal delta i den lengste distansen, 

1000 km, og søker Nesseby kommune om sponsorstøtte. 

 

Dervo skriver i søknad av 19.02.2014 følgende: 

 

”Jeg vil med dette søke støtte/sponsormidler for å delta på FL 2014 1000 km. Mitt budsjett ligger på 40 000,- 

kr, hvor av 10 000,- kr er startkontigent. 

I tillegg kommer jo drivstoffutgifter, overnatting/mat for mine handlere som skal følge meg, hundefòr etc. 



Side 13 av 19 

Jeg vil vise fram Nesseby kommune på en god måte og ønsker derfor å få låne vimpel/flagg med Nesseby 

Kommune våpen på, og dette ønsker jeg å gjøre uavhengig om jeg blir sponset eller ikke. Vi trives godt her i 

Bergeby(Nesseby), og ønsker å vise dette fram for andre.” 

 

 

 

 

 

 

Vurderinger 

 

Nesseby kommune har en gang tidligere fått søknad om sponsing i forbindelse med Finnmarksløpet, i 2012.  Den 

gang innvilget formannskapet hele startkontingenten som da lød på kr 4 500,- i 500 km klassen.  I 1 000 km klassen 

har vi aldri fått søknad tidligere. 

 

Deltakelse i Finnmarksløpet har veldig god reklameverdi for Nesseby kommune gjennom den gode 

mediedekningen løpet har fått med årene. 

 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 

 

Søknaden avslås. 
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Bente Levorsen – Ohcá ruhtadoarjaga searvat 2014 Finnmárkku beanavuodjin gilvvuide 

500km 

Hálddahusa mearrádusevttohus 

 

Molssaeaktu 1: 

 

3. Unjárgga gielda doarju Bente Levorsen kr. 5 000,- go oasálastá 2014 Finnmárkku beanavuodjin gilvvuin. 

Doarjja galgá gokčat vuolggamávssu 500 km luohkás. 

 

4. Supmi golloduvvo ”ovdagotti mearrádusa vuoĎul” konto 147.000.40011. 

 

Molssaeaktu 2: 

 

3. Unjárgga gielda doarju Bente Levorsen oasálastima 2014 Finnmárkku beanavuodjin gilvvuin kr 2 500,-  , 

mii lea bealli vuolggamávssus 500 km luohkkás. 

 

4. Supmi golloduvvo  ”ovdagotti mearrádusa vuoĎul” konto 147.000.40011. 

 

 

 

 

 

 

Bakgrunn for saken 

 

Bente Levorsen er en av kommunens 2 deltakere i Finnmarksløpet 2014.  Hun skal delta i 500 km distansen, og 

søker Nesseby kommune om sponsorstøtte. 

 

Levorsen skriver i søknad av 19.02.2014 følgende: 

 

”Jeg søker herved om støtte fra min hjemkommune om ett bidrag til min deltakelse i mitt 4. 

Finnmarksløp. Jeg har som første kvinnelige deltaker i 1987 en lang erfaring med hundekjøring og 

resultatene viser stadig bedre resultater. Jeg kom på en fin 6. plass i 2012. I 2013 ble jeg dessverre 

syk og kunne ikke delta. 

I tillegg til Finnmarksløpet har jeg deltatt i mange andre løp med bra resultater. I februar d.å. deltok 
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jeg i Sveriges lengste langdistanseløp TobaccoTrail på 30 mil og som også er SM. Der tok jeg en fin 

2.plass og i tillegg fikk jeg pris for beste hundestell, en pris som henger veldig høyt blant 

hundekjørere og veterinærer. Forrige helg gikk våres lokale løp Bergebyløpet av stabelen. Jeg lånte 

mine hunder til en venninne og hun klarte en fin 2. plass. Det viser at hundene er i god form. 

Jeg har nå blitt 60 år og tenker at dette kanskje blir mitt siste Finnmarksløp og jeg har veldig lyst til å 

slutte med flagget høyt oppe. Satser sterkt på en pallplass men som i all anna idrett så kan mye skje 

men jeg skal i hvertfall gjøre mitt beste. 

I år har jeg bestemt meg for å få utgiftene ned på minimumsnivå og har derfor ikke med meg 

campingvogn fra sjekkpunkt til sjekkpunkt men allikevel er kostnadene til dette løpet på en plass 

mellom 30-40.000,-. Ett bidrag fra kommunen , for eksempel dekning av startkontingenten på kr. 

5000,- ville være en kjærkommen gave. 

Om kommune ønsker det kan jeg gjerne bære kommunevåpenet med meg under løpet. 

Med ønske om en positiv behandling.” 

 

 

Vurderinger 

 

Bente Levorsen har en gang tidligere søkt om sponsing i forbindelse med Finnmarksløpet, i 2012.  Den gang 

innvilget formannskapet henne kr 4 500,-, som da tilsvarte hele startkontingenten i 500 km klassen. 

 

Deltakelse i Finnmarksløpet har veldig god reklameverdi for Nesseby kommune gjennom den gode 

mediedekningen løpet har fått med årene. 

 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 

 

Søknaden avslås. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Side 16 av 19 

 

 

 

Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Teknisk 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

04.03.2014 

2014/195-0 / 

S11 

  Oddleif Nilsen 

40 44 05 22 

oddleif.nilsen@nesseby.k

ommune.no 

 
 

Lávdegoddi/Utvalg Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 14/14 11.03.2014 

   

   

   

   

   

 

Gulaskuddan – OĎĎa fápmojoĎĎasiid Várjavuonsullui 

Hálddahusa mearrádusevttohus 

 

Unjárga ovdagoddi árvvoštallá fápmojoĎĎasiid viiddideamis mearkkašit ollu servvodahkii ja lea 

positiiva dasa ahte 132 kV linjá huksejuvvo VuonnabaĎas Rákkočerrui. 

 

Ovdagottis lea dasa lassin čuovvovaš mearkkašumit áššái: 

 

- Huksenáiggi baji ferte leat lagaš ovttasbargu boazodoaloealáhusain. Eaktuduvvo ahte nu 

ollu go vejolaš barget fápmojoĎĎasiid viiddidemiin guovllus go bohccot eai leat 

guovllus.  

 

- Čállit fálaldat almmuhusaide nu ahte báikkálaš ja regionála entreprenevrrat nu bures go 

vejolaš heivejit dáid bargguide ohcat.   

 

 
  

Bakgrunn for saken 

Varanger Kraft Vind AS fikk den 07.06.2010 anleggskonsesjon for Rákkocearro vindkraftverk 

ved Berlevåg.  I den forbindelse ønsker Varanger KraftNett AS å bygge ut kapasiteten på 

strekningen Varangerbotn - Berlevåg.  Det planlegges en ny132 kV kraftledning fra 

Varangerbotn til Rakkocearro, stort sett parallelt med den gamle linja på 66 kV.  Den gamle 

linja skal rives når den nye settes i drift. 

 

I planen inngår også en utvidelse av Varangerbotn Transformatorstasjon.  Dette vil skje innenfor 

det eksisterende stasjonsområdet. 
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Varanger KraftNett AS har utarbeidet en konsekvensutredning for utbyggingen.  I og med at den 

nye kraftlinja erstatter eksisterende linje er det konkludert med at de negative konsekvensene 

ikke vil være betydelige.  Den negative påvirkningen vil antagelig bli størst i anleggsfasen 

 

 

 

 

Virkninger for reindriften 

Det regnes som sikkert at en ny kraftledning påvirker reindriften negativt, men hvor stor 

effekten blir avhenger av ledningens plassering i terrenget, hvilken type sesongbeite som berøres 

og reinens grad av tamhet.  I driftsfasen er den nye ledningen er imidlertid vurderdt til ”intet” 

omfang og dermed ubetydelig konsekvens.  I anleggsfasen vil det bli brukt maskiner og 

helikopter, og det vil være relativt stor menneskelig aktivitet.  Dette kan forstyrre reinen. 

 

For reiselivet anses tiltaket ikke å komme i konflikt med eller påvikre negativt. 

For utmarksnæringen er en ikke kjent med at det er aktører som høster av utmarka til 

næringsvirksomhet, og da heller ikke i områdene det tiltaket skal foregå. 

 

Landbruk 

Kraftledningene vil ikke berører dyrket mark og konsekvensen vurderes om ubetydelig. 



Side 18 av 19 

 

Arealbruk 

Den nye ledningen har et klausuleringbelte på 29 m, mens den gamle hadde 19 m.    I Nesseby 

kommune vil ledningen gå over LNF-områder uten bestemmelser om spredt boligbygging.  Ved 

Nyborgmoen tangerer ledningen et område for spredt ervervsbebyggelse.  De negative 

konsekvensene vil være utbetydelige. 

 

Verneinteresser 

Det vil bli et ti meter bredere ryddebelte gjennom naturreservatet.  Innenfor Nesseby kommunes 

grenser går linja stort sett over myrområder og uproduktiv skog.  Konklusjonen er at det vil bli 

minimale endringer i inngrepsfrie naturområder. 

 

Elg og fugl 

At ryddebeltet for skog blir noe bredere, vurderes som positivt for beiteområdene for elg, da 

dette medfører økt oppslag av lauvkratt i elgens beitehøyde.  I områdene som har stort mangfold 

og tetthet av spurvefugl er dette trolig noe negativt.  Imidlertid vil den nye linja være høyere 

over terrenget, dette vil gi noe redusert kollisjonsfare med fugl. 

 

Flora og naturtyper 

Konsekvensene av tiltaket vurderes å bli ubetydelig. 

 

Elektromagnetiske felt 

Trasséen vil bli lagt slik at ingen bebyggelse eksponeres for magnetfelt over grenseverdien. 

 

Støy 

Støyen fra den nye linja vil bli omtrent som i dag. 

 

Forurensning 

Forurensning vil først og fremst kunne genereres i anleggsperioden.  Dette gjelder 

drivstoffrester, spillolje, plastemballasje m.m.  Kreosotimpregnerte master kan i driftsfasen avgi 

mindre konsentrasjoner av kreosot.  Dette kan avgi lukt på vann.  Tiltaket forventes å ha liten 

grad av påvirkning på aktuelle drikkevannskilder.  For Nesseby kommunes vedkommende vil 

linja ikke gå i nedslagsfeltet for noen av vannverkene til kommunen. 

 

Næringsliv og sysselsetting 

Det skal investeres ca. 270 millioner i forbindelse med utbyggingen.  Anleggsperioden anslås til 

2,5 – 3 år.  Det må antas at dette vil gi sysselsettingseffekt, økt omsetning for overnatting, 

service, handel m.m.  Andelen av verdiskapningen som skjer lokalt, vil være avhengig av 

kompetanse og kapasitet i entreprenørbransjen lokalt og regionalt. 

 

I driftsfasen antas det at tiltaket ikke vil føre til økt sysselsetting, da linja erstatter en 

eksisterende linje. 

 

Vurderinger 

Rådmannen vurderer det slik at det vil ha minimale negative konsekvenser å erstatte den gamle 

linja med en ny linje.  Den samfunnsmessige nytten vil være større enn de negative virkningene. 

 

I anleggstiden kan reindriften påvirkes av støy og menneskelig aktivitet.  Det må forutsettes at 

utbyggerne tar hensyn til reindriften og i størst mulig grad utfører arbeid i årstider reinene ikke 

oppholder seg i området. 
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Det vil også være et ønske at mest mulig av verdiskapningen gjøres lokalt/regionalt.  Det bør 

derfor legges til rette for at lokale entreprenører kan delta i anbudskonkurransen.   

 

En har for øvrig ingen merknader til tiltaket. 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 
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